



## Murray Advances to Pro-tour Final in Sioux Falls



Photo credit : Candice Ward / COC

Canadian Samuel Murray (Baie-Comeau, QC) has advanced to the final at the International Racquetball Tour (IRT) Lewis Drug Pro/Am being held in Sioux Falls, South Dakota. Murray defeated Conrrado Moscoso of Bolivia in a remarkable semi-final match.

Murray had a comfortable lead in the first game, but Moscoso chipped away and ended up with a 15-13 win. Moscoso went up early in the second game and had Murray against the ropes with a 14-3 lead. But the Canadian dug deep to mount an incredible come-back, winning 15-14. Murray was in total control in the 11-2 tiebreaker.

Murray will face Rodrigo Montoya of Mexico in Sunday's final. Although everyone had been hoping for an all-Canadian final, Kane Waselenchuk had to withdraw and forfeited his semi-final against Montoya due to an ongoing injury.

Murray, the number one ranked player in Canada, has one previous pro-tour win, where he defeated Moscoso to win the Suivant Consulting Pro/Am Grand Slam title in January 2021. Moscoso is the reigning world champion and 2023 Tarija Pan Am Games gold medalist.

The match will be livestreamed by the International Racquetball Tour on both Facebook and YouTube. The match is scheduled to begin at 11:00 am (central). We hope you join our community across Canada in cheering on Sam as he goes for his second pro-tour title.

[Click here](#) to read more about Sam Murray's accomplishments.

[Click here](#) to link to the IRT on Facebook.

[Click here](#) to link to the IRT on YouTube.

---

## About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the national governing body for the sport of racquetball in the country. Committed to promoting and developing racquetball from grassroots to elite levels, Racquetball Canada aims to foster participation, organize national and international competitions, and advance the sports growth across the country. Join our community.

For more information please contact:

**Jan Hanson**  
Communications, Diversity & Safe Sport Director  
Racquetball Canada  
[communications@racquetballcanada.ca](mailto:communications@racquetballcanada.ca) | 306.502.4422

---



## Murray accède à la finale du Pro-tour à Sioux Falls





Crédit photo : Darren Calabrese / COC

Le Canadien Samuel Murray (Baie-Comeau, QC) s'est qualifié pour la finale de l'International Racquetball Tour (IRT) Lewis Drug Pro/Am qui se déroule à Sioux Falls, dans le Dakota du Sud. Murray a battu le Bolivien Conrrado Moscoso dans un match de demi-finale remarquable.

Murray a pris une avance confortable dans le premier jeu, mais Moscoso a réussi à s'échapper et à gagner 15-13. Moscoso a pris l'avantage au début du deuxième match et semblait sur le point de gagner avec une avance de 14-3. Mais le Canadien a réalisé une incroyable remontée en s'imposant 15-14. Murray a eu le contrôle total dans le jeu décisif 11-2.

Murray affrontera le Mexicain Rodrigo Montoya en finale dimanche. Alors que tout le monde espérait une finale entièrement canadienne, Kane Waselenchuk a dû se retirer et a renoncé à sa demi-finale contre Montoya en raison d'une blessure persistante.

Murray, numéro un au Canada, n'a remporté qu'une seule victoire sur le circuit professionnel, en battant Moscoso pour remporter le Grand Chelem Suivant Consulting Pro/Am en janvier 2021. Moscoso est le champion du monde en titre et le médaillé d'or des Jeux panaméricains de Tarija en 2023.

Le match sera retransmis en direct par l'International Racquetball Tour sur Facebook et YouTube. Le match devrait commencer à 11h00 (heure centrale). Nous espérons que vous vous joindrez à notre communauté à travers le Canada pour encourager Sam alors qu'il tentera de remporter son deuxième titre du circuit professionnel.

[Cliquez ici](#) pour en savoir plus sur les réalisations de Sam Murray.

[Cliquez ici](#) pour accéder à l'IRT sur Facebook

[Cliquez ici](#) pour accéder au site de l'IRT sur Facebook

#### About Racquetball Canada

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiens et Canadiennes de tous âges et de toutes capacités. Joignez-vous à notre communauté dès aujourd'hui!

**Pour plus d'informations, veuillez contacter :**

**Jan Hanson**

Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport  
Racquetball Canada  
[communications@racquetballcanada.ca](mailto:communications@racquetballcanada.ca) | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

Join our Social Community!  
Rejoignez notre communauté sociale !



Funded by the Government of Canada  
Financé par le gouvernement du Canada

Canada